
Božič in novo leto
sta družinska praznika

Božič in Novo leto sta vsaj toliko kot verska, tudi
družinska praznika, ugotavlja vse več Ijudi, posebej
tisti, ki sta jima la dva dneva ena redkih v lelu. ko se
vsa dru/ina zbere skupaj. Naj bo že zgodovinsko
preverjen ali ne, Božič je vnesel v naše domove
polno topline in svojevrslne romantike, Novo leto pa
nas polni z optimizmom, pričakovanji.

Mateja Kozjek, kemijski laborant iz Rakove Jelše:
»O božiču se zbere vsa naša družina in tedaj pripravimo

skupno večerjo. To je eden redkih dni, ko smo vsi skupaj.
Sama še vedno hodim v cerkev, saj verjamem v to, kar uči
vera.

V novem letu ljudem želim mir, sebi pa kar najboljši uspeh
v Soli.«

Boris Šebenik, uslužbenec iz KS Milan Česnik:
»V moji mladosti je bilo bolje, če se človek ni ukvarjal

z vero. TakSni so bili časi. VendaT pa BotiČ vseeno spoštujem
in vem, da pomeni Čudovito dmžinsko doživetje ljudem, ki
vanj verujejo.

V letu, ki je pred nami, bi tjudem želel čim manj socialnih
problcmov in pa da bi se uresničilo vsaj pet odstotkov tistega,
kar so nam stranke obljubljate pred volitvami.«

Janko Troha, prometni lehnik z Lesnega Brda:
»Oba praznika, Botič in Novo leto, sta veiiko družinsko

doživeije. Pri nas doma smo Božič vsclej spoštovali kot

V Novem letu 1993 si želim predvsem to, da bi naša vlada
poskrbela za brezposelne. To bo morala storiti, Če že hoče, da
se bo Slovenija razvijala naprej. Če ne bo služb in denarja, ne
bo otrok. Sama na lastni koži čutim, kaj se pravi biti brezpo-
seln.«

Tone Čepon, avtoklepar iz Horjula:
»Božični prazniki so velik »troSt« predvsem za otroke,

veliko pa pomenijo ludi nam odraslim. Gre za svojevrstno
pričakovanje. Otroci se vedno znova veselijo postavljanja
jaslic in božičnega dreveščka. V zahodnih državah prinaša
otrokom darila BožiČek, pri nas pa to opravilo opravlja
Miklavž. Česa pa si želim v novem letu? Predvsem tega. da bi
že biio enkrat konec vojne v Bosni in na drugih kriznih
žariščih sveta.«

Zdenks Lamprel, učenka Srednje trgovske šole iz Koma-
nije:

»Najbolj sem vesela, da o Božiču lahko ostanem doma, da
mi ni treba v Solo. Jaslic doma ne postavljamo, ker nimamo te
navade, vsako lelo pa postavimo božični dreveŠČek.

največji krščanski praznik v letu. Tudi sam sem odraščal v tem
duhu, zato mislim lo tradicijo prenašati tudi naprej na svoje
otfoke. Novo leto pa je pravzaprav nekakšen obračun za
nazaj in plan za naprej. Vsak pošten človek ob Novem letu
napravi nekakSen obračun za nazaj.«

Niko Rebek, propagandist iz KS Malči Beiič:
»Božič je predvsem družinski praznik, saj se večina družin

prav takrat najde skupaj. Sam verjamem bolj v zgodovinsko
verzijo Božiča, kakor v versko, saj se mi zdi znanslveno bolj
argumentirana. Vendar pa doma kljub temu redno postavlja-
mo jaslice, že zavoljo otrok. Tudi v mojih mladih letih je bilo
to posebno doživetje.

Ob Novem ietu pa bi Želel Ijudem predvsem mir.«
Anton PetrovČič, kmet z Rakitne:
»Pri nas redno postavljamo jaslice in božični drevešček.

Opažam, da se tudi v javnosti BoŽič zdaj kar spoštuje bolj kot
včasih. Sam popolnoma verjamem v izročilo, ki ga uci vera.
Ljudem pa ob Novem lelu, ki je pred nami želim predvsem
miru. Brez tega ni nič« BRANKO VRHOVEC


